
Skolebestyrelsesmøde på Øster Snede Skole 
Onsdag d. 14. september 2022, kl. 17.00-19.30 
Vi mødes i personalerummet.  

 
10.  Siden sidst. Formand og næstformand er Laura og Benedicte. Der skrues ned 

til 19 grader på hele skolen. 

11.  Udarbejdelse af høringssvar ift. budget 2023 (Se bilag). Niels og Mads var til 

gennemgang af alle besparelser. Herefter lavede de et udkast til Høringssvar. 

Vi er ramt på forslag om at blive afdelingsskole, flytte 5. og 6. klasse. 

Ressourcetildelingen bliver mindre. Svært at bibeholde 7 klasser inden for 

tildelt budget. Budgettet skal være færdigbehandlet d. 12 okt.  

Skal skrivelsen sendes ud på Aula, så forældrene kan læse det? Niels og Mads 

retter til. Skrivelsen sendes ud i AULA i morgen.  

Niels har lavet et skriv til forældre og borgere i Øster Snede Skoledistrikt. Niels 

taler med Merete og skrivelsen sendes også ud i Facebook gruppe. 

12.  Evaluering af fælles forældremøde. 

Henvendelse omkring, at det er ærgerligt man ikke kan bakke op om alle 

møder. 

Flere tilkendegivelser på, at det var dejligt med kun een aften på skolen. 

Nogle klasser skrev referat og sendte ud til de forældre der ikke kunne være 

der, det fungerede rigtig godt, og kunne være en ide til næste år. 

Medarbejdergruppen synes strukturen var rigtig god. Især positive omkring 

den fælles retning som skole hvor Mads var på. 

Fremmødet var godt, måske endda bedre end det plejer at være. 

Godt at datoen er meldt ud inden sommerferien.  

 

13.  Opgaver til skolefest 

14. Evt. 

15.  Punkter til næste møde 

Opgaver til skolefest 

 

16.  Forældrerepræsentanterne bliver efter mødet. 

 
 


